
Protokół Nr XXV 12012

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

Odbytej w dniu ż8 grudnia 2012 roku

Stan Rady - 15, obecnych _ 14 radnych, wg listy obecności zń. Nr. 1.

Z poza Rady udztałwzięli:

Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,

- Joanna C lamar;zan- Skarbnik Gminy,

Wojciech Figurski - Sekretarz Gminy

- Jacek Pruszkowski - Mazowiecka lza Rolni cza

- Janusz Honory - KierownikZGK

IJrszula Kopycka - Kierownik GOPS,

_ Ren ata Ostatek - Kierownik Referatu Podatkow i Opłat,

- Maria Walewska- Zółctk - Dyrektor GZEAS,

- Andrzej Rudzki - RadcaPrawny

- przęwodn rczący jednostek pomo cnlczych

Wg listy obecności ( zał. Nr 2)

Obradom przewo dn iczył P an Andrzej Adamczyk _ Przewod niczący Rady Gminy,

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzyłobrady XxV Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum. Powitał przybyłych
gości i obecnych radnych. Zaproponowńporządek obrad.



Pan lreneusz Bałut

Wystąpił z wnioskiem, by każdy zradnych otrzymywał na sesji porządek obrad,bez
kompletu wszystkich uchwał.

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad:

A. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.
B. Powitanie Gości i Radnych.
C. Przyjęcie porządku obrad.
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok

2012.
3. Odczytanie Opinii Regionalnejlzby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży.
4. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk

Duży,
5. Uchwalenie budzetu gminy na2013 rok.

a) Wprowadzenie,
b) Odczytanie projektu uchwŃy budżetowej wraz zlzasadnieniem Wójta,
c) Odczytanie opinii Komisji Budzetu i Uchwałę Regionalnejlzby

Obrachunkowej,
d) Odczytanie stanowiska Wójta w sprawie opinii Komisji i wniosków

radnych,
e) Głosowanie nad projektem uchwały budzetowej.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) Planów pracy stĄch Komisji Rady na2013 rok,
b) Określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskię lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytkow, położonych na terenie Gminy Belsk Duży.
c) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i narkotykowych na rok 2013.

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji.
8. Informacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji zpoprzedniej sesji.
9. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenia odpowiedziprzez

Wójta.
I0.Zapytania i wolne wnioski.
II.Zamhnięcie obrad.

Pkt. 1

Rada przyjęła protokół zpoprzedniej sesji jednogłośnie.



Pkt.2

Pan Andrzej Adamczyk odczytałprojekt uchwały. Rada Gminy jednogłośnie podjęła

uchwałę zmieniającą Uchwałę Budzetową Gminy Belsk Duży na rok 2012 -uchwńa
Nr XXV/175l20I2. (zał. Nr 3)

Pkt.3

Pan Andrzej Konarski odczytńUchwałę Nr Pł.442.20I2 SĘadu orzekającego
Regionaln ej lzby Obrachunkowej w Warszawię z dnia 7 grudnia 2012 roku w sprawie

opinii o przedłożonym przęz Wójta Gminy Belsk Duży projekcie uchwały w sprawie

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży, (zał. Nr 4).

Pkt.4

Pan Jan Maciak odczytałprojekt uchwĄ. Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Belsk Duży - uchwała
Nr XXV/I7612012 (zał. Nr 5)

Pkt 5.

a) Pani Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy, wprowadziła wszystkich w budżet
gminy na 2013 rok.

b) Pan Andrzej Adamczyk odczytń projekt uchwały budżetowej.
c) Pan Bogusław Sikorski odczytał opinię Komisji Budżetu (Zał. Nr 6)

Pan Andrzej Konarski odczytał Uchwałę Nr Pł. 443.2012 składu orzekającego
Regionalnejlzby Obrachunkowej w Warszawię z dnia 7 grudnia 2012 r. w
sprawie opinii o ptzedłożonym przez Wójta Gminy Belsk Duży projekcie
uchwały budżetowej i deficycie na20l3 rok(zał. Nr 7),

d) Pan Władysław Piątkowski - Wójt Gminy
Przeczytń swoje stanowisko w sprawie opinii Komisji i wniosków radnych.

e) Uchwałę budzetową podjęto jednogłośnie, uchwała Nr XXV/|77l20I2
(zał. Nr 8).

Pkt.6.

a) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały.
Pan Bogusław Sikorski - Przewodniczący Komisji Budzetu odczytń plan pracy
komisji budzetowej.
Pan Stanisław Wiechowski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa odczytń plan pracy
komisji rolnictwa.
Pani Ewa Łubińska - PrzewodniczącaKomisji Oświaty odczytńaplan pracy komisji
oświaty.
Pan Tadeusz Szydłowski - Przew odniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan pracy

komisji rewizyjnej.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie planów pracy staĘch komisji
Rady na rok 2013, uchwała Nr XXV/I78l20I2 (zń, Nr 9).



b) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytkow, połozonych na terenie Gminy Belsk
Duży - uchwała Nr XXV/179l20l2 (zał. Nr 10)

c) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaĘ.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Gminnego Programu
ProfilakĘki i RozwiązywaniaProblemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok
2013 - uchwała Nr XXV/I80l20I2 (zał. Nr 11).

Pkt.7

Pan Władysław Piątkowski - Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności od
ostatniej sesji.
poinformował o:

- zakończeniu rozliczeńwydatków w 2012 roku,
- zakończeniu modemizacji oświetlenia, podpisaniu zaległych umów,
- 10-leciu istnienia Zakładl Gospodarki Komunalnej,
- podjęciu uchwĄ o pracach konserwatorskich przy zabytkach celem ułatwienia
dotowania tych zabytków,
- zakończęniu prac remontowych w Szkole Podstawowej w Łęczeszycach.
- podziękowń za uchwalenie budzetu i powiedział, że sytuacja finansowa gminy

wyklaruje się w I półroczu 2013 roku,
- zakończeniu prac związanych z dokumentacją na odnowę rowu melioracyjnego i
rowów gminnych,
- ptzedstawieniu na kolejnej sesji na co została wydana ręzerwa wójta w 2012 roku,
- zńożeniu ksiąg wieczystych na drogi, regulowane są cały czas ich stany prawne.

Pkt.9

Pan Jan Maciak
Zapytał o drewniany słup stojący w Grotowie.

Pan Władysław Piątkowski
Poinformował, że jest zńożony plan modernizacji oświetlenia i poprosił o cierpliwość.
Nowych punktów oświetleniowych zostało założonych 170 szt. w tym roku. Zdjęto
lampy, które drogo kosztowały, na nowo zamontowane jest zakładanę do 600ń
oszczędności. W miarę pozyskanych środków będą podokładane lampy tam gdzie są
one potrzebne ( miejscach gdzie dzieci dochodzą do przystanków autobusowych,
gdzieludzie dojeżdżają do pracy).

pan stanisław wiechowski
Zaapelował do sołtysów o zgłaszanie lamp świecących w sadach w ramach
oszczędności, by poruszać ten temat na zębraniach wiejskich.



pan Janusz kot
Wniósł o postawienie barierekprzy drodze lokalnej biegnącej obok drogi E7 przy
któręj pogłębiono rów na wysokości rzeki Kraska. Barierka ta jest potrzebna na
odcinku 200 metrów.

Pan Władysław Piątkowski
Powiedział, ze wystąpi do GDDKiA w ramach gwarancji.

Pkt. 10

Pan Krzysztof Witczak
Zapytał czy udało się nawiązać współpracę z komendantem powiatowym w sprawie
sk zy żow ania w Ręb owoli ?

Pan Władysław Piątkowski
Komenda powiatowa nie ma środków. Po nowym roku ma odbyó się spotkanie celem
rozwiązania tego problemu. Zależy nautrzymaniu dobrych relacji z powiatem. To
sl<rzyżowanie jest we władaniu Marszałka Wojewodztwa i Starosty.

Pan lrenęusz Bafut
W imieniu mieszkańców Wilczogóry apeluje o podcięcie lip przy drodze powiatowej
Grójec - Wilczogóra. Sam zobowiąztąe się podjechaó ostrówkiem i usunąć podcięte
gałęzie.
Zaapelował rownięż by ustalać sesję w takim terminie, by nie pokrywała się ona z
sesją Rady Powiatu.
Zarzucił radnym powiatowym, że nie vetują uchwał w sprawie dróg powiatowych z
terenu gminy Belsk Dtlży.
Zapytał Pana Ludwika Kępkę ile gmina płaci za 1 km odśnieżania?

Pan Ludwik Kępka
Powiędział iż szczegółową analizę kosztów przestawi na piśmie.

pan Jacek pruszkowski
Powiedział iz ostatnie posiedzenieIzb Rolniczych odbyło się 19 grudnia 2012 r.

tematem było jak gminy wywiązały się z pomocy sadownikom poszkodowanym w
ramach pomocy 126. Do Gminy Belsk Dluży nie było żadnych zastrzeżeh. Spotkali się
z dyrektorami szkół rolniczych z powiatu. Zbraku chętnych kształcenie w tym
kierunku powoli upada. Poziom ZarząduMIZ - robiona jest ekspertyza dotycząca
zazielęniania w myśl prawa europejskiego dot. rownięż sadownictwaiwarzywnictwa.
Jest to paradoks, bo dopłaty unijne dostaje się do gruntów rolnych, akażdy rolnik z
myśl tego by musiał zazięlenic 7% swoich upraw. W Polsce zwiększyło się spozycie
owoców. W szkole o 24Yo zprogramu ,,owoce w szkole". W badań polskie owoce są
najzdrowsze w Europie.



Pan Ireneusz Bałut
Zwrócił się z py.taniem do Pana Jacka Pruszkowskiego jakzńatwić odszkodowanię za

szkody spowodowanę przęz bobry.

pan Jacek pruszkowski

Powiedział iz odszkodowanie takie wypłaca Minister Ochrony Środowiska. W komisji
szacującej takie straty mogą uczestniczyć członkowie Izb. Dobrze jest

udokumentować takię zdar zęnie zdj ę c iami.
Dodał również, żęIzbaRolnicza wydaje opinie w sprawie wykupu gruntów przez

cudzoziemców. Jeżeli grunty są powyżej III klasy to opinia ta jest negatywna.|zba
Rolnicza jest przeciwna funkcjonowaniu w Polsce zywności modyfikowanej
genetycznie.

Pkt. 11

Pan Andrzej Adamczyk podziękował obecnym zaudział w sesji, złożył życzenia
noworoczneizamL<n$ obrady XXV sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakohczono.

protokółowała:
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